
    

   
Innlandet i ingenmannsland? 

Hvor skal norsk fjørfekjøtt produseres framover? 
 

Produksjonen av hvitt kjøtt i Norge har gjennomgått dramatiske endringer de 
siste åra hvor matvarekjedene har styrket sin posisjon i verdikjeden. Den Stolte 
Hane satser i Rogaland, REMA bygger nytt slakteri i Midt-Norge og Nortura har 
investert tungt ved anlegget i Hærland. Hvilke følger får dette for 
fjørfekjøttproduksjonen i Innlandet framover?  
For å drøfte disse utfordringene inviteres det til møte for 
fjørfekjøttprodusentene i Innlandet torsdag 17.august kl.19.00 ved Nortura 
Elverum.  
Servering fra kl 18.15. Påmelding på e-post til bernt.snapa@nortura.no eller 
SMS tlf. 970 77633 senest 15.august. 
 
Program: 
 

• Velkommen v/Torill Møystad, Hedmark og Oppland Fjørfelag og Erling 
Aas-Eng, Hedmark Bondelag 
 

• Hvor står fjørfekjøttproduksjonen i Innlandet? 
v/kyllingbonde Anne Kristine Rossebø 
 

• Norturas strategi for fjørfekjøtt. 
v/nestleder i Nortura, Per Heringstad 
 

• Norges Bondelag –  hvordan utvikle en politisk bærekraftig norsk 
fjørfekjøttproduksjon framover? 

v/nestleder i Norges Bondelag, Frøydis Haugen 
 

Hver innleder får 15-20 min. til innledning. Det åpnes deretter for debatt.  
 
 
Arr. 
 
Hedmark og Oppland Fjørfelag   Hedmark og Oppland Bondelag 
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